
 

 

Bestyrelsesmøde - Referat 
Torsdag den 30. juli 2020 kl. 18.00 

Adresse: Urbansgade 2, over gården – 2100 København Ø 

Tilstede: Dion, Ronnie, Esben, Benjamin, Jacob, Nikolaj og Erik 

Gæster: Line og Benjamin (tøjudvalget) 

Afbud: Cecilie og Morten 

Referent: Nikolaj (Rundtur) 

Formandens beretning 

Rasmus Stubager er blevet cheftræner i Dansk Triatlon forbund uden at klubben er blevet informeret. 

Nyt elitecenter – formanden skal deltage i møde med Dansk Triatlon Forbund d. 11. august i Odense 

om sagen med følgende deltagere: 

KTK (Dion Madsen) 

Aarhus (Peter Hartmann) 

Morten Fenger og Mads Freund 

Sommercuppen har været rigtig succesfuldt – på trods af Garmin problemer. Lørdag d. 19. september 

bliver den sidste runde og vil blive afholdt som et event på flyvestationen – muligvis som en mini-tri. 

Dion vil snakke med aktivitetsudvalget og koordinere. 

På grund af den store succes med sommercuppen planlægger formanden at lave en vintercup. Han 

har derfor søgt om midler til at lave en Zwift-cup for hele landet. I den forbindelse er det planen, at de 

unge eliteatleter i klubben skal lave nogle events, hvor de er ude i landet og vise sporten frem med 

hometrainere og andet udstyr. 

Klubben har fået en henvendelse om deltagelse i Europa relay-mesterskab for klubhold d. 10. oktober 

i Portugal. Cheftræneren skal koordinere deltagelsen og udvælgelsen af atleter. 

Generalforsamlingen  

Generalforsamlingen skal være afholdes inden udgangen af september. Dagen fastsættes til at blive 

d. 26. september. 

 formanden og kassereren løber med dagsorden og videre planlægning 

Vedtægtsændringer 

- Vedrørende udbetaling af udgifter fra en dispositionsret til tegningsret 

o Paragraf 12.4 skal ændres 

o Ny paragraf 12.5 skal indføres 

- Vedrørende personlig hæftelse 

o Ny paragraf 12.6 

- Dagen for generalforsamlingen 

o Paragraf 10.2 ændres til 4. kvartal 

Økonomi 

Aflønning af cheftræneren er blevet udredet og aftalt med alle parter 

Der er kommet DIF midler til trænerlønninger (20.000) 

Budgettet for 20/21 fremlægges, justeres og godkendes. Budgetter er justeret i forhold til dette års tal, 

men der tages stadigvæk forbehold for buffere og en god konservativ tilgang. Der ligges op til et 

forventet overskud på 5.000 kr. 

Træningsudvalget 

Der er blevet ansøgt om tilskud til unge medlemmer under 25 år hos Københavns kommune. 



 

 

Brug af Østerbro Stadion er ikke tilladt. KIF og Sparta har næsten alle tider ud over de tider, der er sat 

af til skoler og institutioner. Der har gennem årene været en fælles forståelse for, at andre klubber har 

brugt banen. Dog har COVID19-nedlukning medført, at der er fornyet fokus på begrænset adgang. 

Det er blevet påpeget, at vi ikke har tid. Klubben vil fra næste år ansøge om tider på stadionet. 

Evaluering med cheftræneren vil ske i august. 

Aktivitetsudvalget 

Klubfest er aflyst pga. corona. Nyt forslag: picnic efter klubcup-svømning i august. 

Stævneudvalget 

Det er der styr på. Cup’en kører. 

Kommunikationsudvalget 

Referatet fra sidste bestyrelsesmøde er ikke kommet op på grund af tekniske udfordringer. Det 

kommer op sammen med dette referat. 

Tøjudvalget 

Tøjudvalget er blevet kontaktet fra en ny leverandør og har videreformidlet tilbuddet og forholdene til 

bestyrelsen. 

Udvalget beretter derudover om leverings- og kontaktsvanskeligheder med vores nuværende 

leverandør – hvilket har været til frustration for udvalgsmedlemmerne. 

Eliteudvalget 

Eventuelt 

Bestyrelsen vil melde følgende ud på KTK86 facebook-gruppen: 

COVID19: Nu, hvor påbuddet om forsamlingsstørrelser er ændret til 50, betragter 

bestyrelsen fællestræning som værende tilbage til normalen, da vi aldrig har været så 

mange til fællestræning. 

3 bullets fra bestyrelsesmødet:  

- Badehætter og dunke (kommer ad hoc med til træninger) 

- Folk må gerne huske at tagge @ktk86 på instagram 

- Kom til træning – formanden gør det med en brækket arm 😉 

Næste møde 

D. 10. september, 2020, kl. 19 


